
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 12 / 2023 11. 12. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Chalupová Zita, PhDr., Mutinová Kateřina, RNDr., Čáslava Dušan, Smyčka Zdeněk,
Galuszková Dana, MUDr. Ph.D. MBA, Přerovská Jarmila, Vejrosta Dan, Kürfurstová Božena,
Kochová Veronika, Ing.

Hosté: Jan Bartík

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Adventní koncert
2. Místní šetření v Divišově ulici
3. Výsadba v Pavlovičkách
4. Výjezd z nového bloku domů v Čadově ulici
5. Estetizace 2024

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Zeleň v Pavlovičkách - Předáno
Oprava chodníku na Chválkovické ulici - Předáno
Chodník v Čadově ulici - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 7/2023 ze dne 03. 07. 2023: Zeleň v Pavlovičkách - Vyřešené
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Bezbariérové nájezdy na chodníku v Divišově ulici - Vyřešené
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Oprava chodníků - Před uzavřením
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Ořezy zeleně v ulici Na Zákopě - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 04. 09. 2023: Projekt chodníku v Gorkého ulici - Vyřešené
Zápis č. 9/2023 ze dne 04. 09. 2023: STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy - Předáno
Zápis č. 10/2023 ze dne 02. 10. 2023: Oprava kanalizace v ulici Roháče z Dubé - Vyřešené

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. V úterý 19. 12. 2023 v 18 hodin se v modlitebně Apoštolské církve v Pavlovické ulici uskuteční Adventní
koncert. Vystoupí na něm folklórní mužský pěvecký sbor Rovina s pásmem Hanácké advent a vánočními
koledami. Občané dostanou letáčky do schránek a akce bude vyhlášena městským rozhlasem.
2. Členové KMČ se rozhodli navrhnout do tzv. velkých oprav chodníků rekonstrukci chodníku v Divišově ulici od
NP Bělidla po železniční přejezd. Podle Jaroslava Šulce z odboru dopravy by však taková oprava vyšla na
několik milionů, není proto pravděpodobné, že by byla schválena. Z toho důvodu proběhlo na začátku prosince
místní šetření a byly naceněny úpravy jednotlivých vjezdů, které nejsou bezbariérové (celkem čtyři). Ty budou
navrženy do velkých oprav. Nebude-li tato akce schválena, KMČ propočítá finance v kapitole estetizace a zváží
postupnou opravu všech čtyř vjezdů z vlastních prostředků.
3. Nové stromy v aleji u nového chodníku v Čadově ulici již byly vysazeny. Stejně jako javor u hřiště v
Lindnerově ulici. KMČ ještě urguje kácení dvou suchých bříz (park u školy v Lindnerově ulici a Veverkova ulice)



a náletových vrb v ulici Na Zákopě.
4. Čadova ulice byla osazena dopravní značkou nařizující třicetikilometrovou rychlost. To by mohlo pomoci u
vjezdu do nového bytového areálu. KMČ ještě požádá odbor dopravy o návrh řešení u vjezdu, aby to bylo
zejména pro školáky bezpečné. Zatím by bylo vhodné, aby  u vjezdu zejména ráno a po poledni, když chodí
menší děti do a ze školy, příležitostně hlídkovali policisté.
5. Domek pro řidiče na konečné tramvaje v Edisonově ulici je poničen graffiti. KMČ zváží jeho opravu z kapitoly
estetizace v roce 2024.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Výjezd v Čadově ulici

KMČ požaduje návrh řešení u výjezdu z nového bytového komplexu v Čadově ulici, aby byla chůze po chodníku
pro všechny bezpečná.
Zatím by bylo vhodné, aby  u vjezdu zejména ráno a po poledni, když chodí menší děti do a ze školy,
příležitostně hlídkovali policisté.

2 Chodník v Železniční ulici

KMČ požaduje prověření možnosti opravy chodníku v Železniční ulici. Členové uvažují o jeho rekonstrukci v
roce 2024 z kapitoly estetizace, potřebují vědět, zda je komplexní oprava možná.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 12 / 2023

Datum schválení zápisu: 17. 12. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Chalupová Zita, PhDr.

Zapsal/a:
Chalupová Zita, PhDr.

Ověřil/a:
Mutinová Kateřina, RNDr.


